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Возможность активного участия защитника в процессе доказывания в ходе предварительного 
расследования остается одной из наиболее важных проблем. В статье рассматриваются вопросы по 
осуществлению полномочий адвоката-защитника по собиранию и представлению доказательств при 
опросе лиц с их согласия в уголовном процессе. Автором выявляются пробелы законодательства и 
ошибки адвокатов-защитников при получении доказательств при опросе лиц с их согласия.
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Th e possibility of active participation of the defense attorney in the evidentiary process during the 
preliminary investigation remains one of the most important problems. Th e article deals with the issues of 
exercising the powers of a defense lawyer to collect and present evidence when interviewing persons with 
their consent in criminal proceedings. Th e author reveals gaps in the legislation and mistakes of defense 
lawyers when obtaining evidence when interviewing persons with their consent.
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